
Mladinska poletna
politična šola

Predstavniki OK ZSMS Ljubljana
Mosle-Polje smo se od 20. do 22. sep-
tembra udeležili mladinske poletne poli-
lične šole (MPPŠ).

Na prvem plenarnem zasedanju glede
organiziranosti mladinskih organizacij v
Evropi smo govorili o vlogi mirovnih gi-
banj in različnih delovnih skupin pri nas
in v svetu. Predstavili smo tudi delovno
skupino za duhovna gibanja pri RK
ZSMS.

Drugo plenarno zasedanje je bilo na-
menjeno samoupravnemu sporazumu o
štipendiranju in dolgoročni kadrovski
politiki, kjer smo spregovorili o tem,
kakojeznašimizobraževanjem.kadrov-
skim načrtovanjem in štipendiranjem.
Ugotovili smo, da je za družbeni razvoj
nujno potrebna večja razvitost na vseh
ravneh. ta pa je pogojena prav z dvigom
izobrazbene ravni zaposlenih, še po-
sebno pa tistih. ki so še v izobraževalnem
procesu.

Poleg plenamih zasedanj smo si delo
razdelili po različnih sekcijah. Sekcijske
razprave so tekle o posameznih temah.

Pri kadrovskih in organizacijskih pri-
pravah na volitve v ZSMS smo rešetali
našo lastno organiziranost ter delovanje
organov in delovnih teles od osnovnih
organizaeij do republiške konference.
Sprejeli smo rokovnik za izvedbo volil-
nih opravil. Volitve v osnovnih organiza-
cijah ZSMS bomo izvedli do septembra
1986, v občinskih konferencah do okto-
bra 1986 in na ravni republiške konfe-
rence do novembra 1986.

Pri sekciji, ki je obravnavaia mladin-
sko prostovoljno delo, smo ugotovili že
znano dejstvo. da se mladi vse manj in

težje odločajo za tako obliko prostovolj-
nega dela in bomo morali že prihodnje
leto poiskati nove oblike prostovoljnega
dcla in v to vključiti tudi druge dejavni-
ke!

Razprava ob zaključku prve genera-
cije usmerjenccv je bila najbolj zani-
miva in kritična. Ugotovili smo vrsto sla-
bosti, ki so se pokazale v učnem procesu
— predvsem prenatrpanost programov,
stare oblike dela v novem sistemu, fi-
nančnasredstvaomejujejoinkrčijoizva-
janje željenih programov, nezadovoljstvo
učiteljev in dijakov. ki sodijo, da jim je
bila reforma bolj vsiljena kot ne — in ka-
žejo, da reforma, taka kot je. ni prinesla
tistega, kar je bilo od nje pričakovati.

Zadnji dan smo posvetili pripravam na
12. kongres ZSMS, ki bo predvidoma
aprila 1986. Obravnavali smo delovno
gradivo za kongres in ugotovili, da so pri-
pravljena izhodišča /a dukumente preveč
strokovno pripravljena in s tem težko ra-
zumljiva širši množici mladih. Dugovorili
smo se, da bi naj na kongre.su obravnavali
le določene teme, ki so sedaj v ZSMS na-
jaktualnejše. S temi pripombami bo gra-
divo popravljeno in dano v javno razpra-
vo, kjer naj bi dobili dukumcnti do-
končno obliko.

Ko bodo kongrcsni dokumenti v javni
razpravi, /tlimo, da se v razpravo vključi
v svojih okoljih kar največ mladih; opo-
zorijo naj na probleme in rešitve in s tem
prispevajo k dmboljšemu oblikovanju
vsebini teh dokuinentov, ki bodo le-
meljne usmeritve za delo mladih v po-
kongresnem obdobju.
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